
 7.11.22 פרוטוקול דיון ועדת איכות הסביבה
 

 
באסל  , נור חטיב, מוחמד עדס, אבו דיב מג'די עינאש )מנהל מחלקת שפ"ע(, שוכרי משתתפים:

 איתי צחר )הח"מ(מוטלק, 
 לו"ז         הנושא                                       

התקיימה סקירה מפורטת של פעולות לשיפור איכות הסביבה שמתקיימות  
 והעדכונים בנושא זה כמפורט מטה: 

מנהל מחלקת שפ"ע החדש הציג עצמו ואת תכנית העבודה לנושא   .1
פסולת,  איכות הסביבה ושפ"ע כמו תיקוני מדרכות, ניקיון, פינוי 

 טיפול בעצים, גינון. 
תכנית   -כשנכנס לעבודה, מצא כי אין תכנית סדורה לניקיון הרחובות

 כזו הוכנה. 
 עובדי ניקיון ובנוסף את ווליד כמפקח.  4נכון לעכשיו יש  

 הוכנה תכנית לנושא ניקיון. 

תחילת המשמרת מנקים את   -בנוסף הוכנסה לראשונה סיירת ניקיון  .2
וכמו כן אוספים את כל הפסולת הגושית   שלושת הגנים הציבוריים

 ומפנים למכולה בנקודת ריכוז מול האודיטורים. 

בנוסף יש טרקטור עם עובד מועצה אשר מפנה פסולת בניין. הבאנו   .3
₪   50מכולה והוא אוסף באלות, באופן עקרוני הפינוי בתמורה  

 לבאלה. 

 מגיע בכל יום ראשון, ועושה שלוש נגלות.  - מנוף גזם .4

 אשפתונים.  70-הותקנו עד כה כ   -ברחובותאשפתונים  .5

 ישנה כוונה לנסות את שיטת מונחי הקרקע. -מונחי קרקע  .6

 בקרוב נבצע דחסן לקרטונים אשר יאפשר הפרדה וחיסכון.  -קרטונים .7

בשבועיים הקרובים יהיה הסכם עם תאגיד   -פסולת אלקטרוניקה .8
 מיחזור. 

עצים וכולל ניקיון  עדכון חברי המועצה על הכנות לחורף כולל גיזום  .9
יסודי של מערכות הניקוז והוצאת עשרות באלות של זבל, אבנים  

 וחול מתוכן. 

 מטופלת באופן שוטף על ידי הוטרינר.  -כלבים משוטטים .10

   מטפל בגינון ובכיכרות.שואהנה עאטף  -כיכרות וגינון  .11

מציין כי מכרז אשפה בוצע באמצעות  אבו דיב  שוכרי  ועדהחבר ה .12
הוציא את התוכן מוועדת המכרזים ומבחינתו הדבר  הדבר   -משכ"ל

 לא מקובל. 

תודרך לנושא ונשים דגש על פינוי    הפיקוח העירוני -רכבים נטושים .13
 רכבים נטושים מהכפר.

  4החלה לפעול יחידת השיטור העירוני במסגרתה יש נכון להיום  .14
 פקחים עירוניים.

 הצעת נור חטיב:  .15
תר, גם להוריד את יש לקדם את נושא הפרדת האשפה כמה שיו

 העלויות וגם יתרום לנושא החינוכי. 
 

עדכון חברי  
  הוועדה על

פעילות בנושאי  
 איכות הסביבה 

 

 
   רכה,בב    

 איתי צחר          
 מועצה מקומית ג'לג'וליהמנכ"ל         



 


